
 Uchwała nr    VI/18/2019 

Rady Dzielnicy Kokoszki 

Z dnia 14 listopada 2019 roku 

 

w sprawie 

 

Zwiększenia częstotliwości na linii autobusowej nr 268 

 

Na podstawie § 15 ust. 1 pkt. 26 Statutu Dzielnicy Kokoszki stanowiącego załącznik do Uchwały Nr 

LII/1164/2014 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy 

Kokoszki ( Dz. Urz. Woj. Pomorskiego poz. 1949 z dnia 20 maja 2014 r.) z późn. zmianami 
 

Rada Dzielnicy Kokoszki uchwala, co następuje : 

 

§ 1 
 

Rada Dzielnicy Kokoszki wnioskuje o przeprowadzenie zmian dla linii autobusowej nr 268. W ocenie 

Rady Dzielnicy Kokoszki urzeczywistnieniem oczekiwań społecznych mieszkańców jest 

zwiększenie częstotliwości kursowania autobusów na przedmiotowej linii. 
 

 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Dzielnicy Kokoszki. 

 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

                

 

 

 

 

                                                                  

                                                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie 



  

Dzielnica Kokoszki z perspektywy komunikacyjnej jest obecnie mało atrakcyjna. Wierzymy, że 

mieszkańcy po otrzymaniu dobrej oferty przewozowej zdecydują się zmienić swoje nawyki 

komunikacyjne i wybiorą komunikację zbiorową jako swój środek lokomocji. Jednak, żeby tak się 

mogło stać musi się ona stać alternatywą dla samochodu. 

 

Problemem, który utrudnia realizację dogodnej komunikacji jest rozczłonkowanie dzielnicy na 

poszczególne, oddalone od siebie osiedla. Barierą jest także trasa szybkiego ruchu, która znacząco 

wydłuża trasę, a zatem czas przejazdu komunikacją zbiorową. Na terenie dzielnicy znajdują się trzy 

placówki oświatowe oraz stacja Pomorskiej Kolei Metropolitalnej – Kiełpinek. To właśnie do tych 

miejsc zajeżdża autobus. Z jednej strony dowozi dzieci do szkoły, a z drugiej pasażerów na pociąg 

Pomorskiej Kolei Metropolitalnej. Obecnie Zarząd Transportu Miejskiego deleguje jeden autobus na 

przedmiotową trasę, Kiełpinek PKM – Smęgorzyno. Niestety obecna częstotliwość autobusowa nie 

pozwala na pogodzenie interesów komunikacyjnych wszystkich mieszkańców dzielnicy. 

 

Stoimy na stanowisku, że wydelegowanie drugiego autobusu na linię 268, a także w konsekwencji 

zwiększenie częstotliwości kursowania dzielnicowego autobusu, znacząco przyczyni się do 

polepszenia oferty komunikacyjnej dzielnicy Kokoszki.     

 


